
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u de beantwoording toekomen van de vragen ex artikel 38 RvO van 

de heer T. van Kesteren van de PVV over verlenging van de tijdelijke noodopvang van 

asielzoekers in de stad Groningen. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 
1. Hoe is de keuze van de locaties tot stand gekomen? En waarom heeft u deze 

locaties gekozen en op welke gronden?   

De slaapboot in het Oude Winschoterdiep blijft op exact dezelfde plek 

aangemeerd, het braakliggende terrein aan de Sint Petersburgweg is na 

inventarisatie de enige beschikbare plek gebleken die op korte termijn gereed kan 

worden gemaakt voor voortzetten van de noodopvang. 

2. Zijn de keuzes ook voorgelegd aan de omwonenden? Wat waren hun reacties? Is 

er sprake geweest van een participatie-proces? Zo nee, waarom niet?   

De betrokken bedrijvenverenigingen en bewonersverenigingen hebben we 

persoonlijk geïnformeerd, de omwonenden hebben allemaal een informatieve brief 

ontvangen. Daarnaast staat op de gemeentelijke website een link met informatie 

over de verlenging. Reacties vanuit de omgeving waren over het algemeen zeer 

begripvol. 

3. Hoe wordt de veiligheid voor omwonenden en hun kinderen gewaarborgd?  

De bewoners van de noodopvang wonen inmiddels ongeveer een half jaar in onze 

stad en onderhouden goed contact met omwonenden.  

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 38 RvO van de PVV over verlenging 

tijdelijke noodopvang asielzoekers 

Steller 

 ter informatie 

Rick Pos 

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

Telefoon  63 92 Bijlage(n)  1 Ons kenmerk    87028-2022   

Datum    09-03-2022    Uw brief van        Uw kenmerk        

        

Estdal1g
Notitie
124517-2022



Volgvel 1 

 

4. Wat kost de gemeente deze noodopvang? En kan de gemeente niet beter dit geld 

besteden aan daklozenopvang of armoede in onze gemeente? Zijn dit niet de 

verkeerde prioriteiten?  

 

Zoals we u ook hebben aangegeven bij de beantwoording van uw schriftelijke 

vragen van 30 oktober jl.: alle kosten komen voor rekening van het COA. 

 
5. Het college neemt deze beslissing vier weken voor de verkiezingen en zadelt een 

volgend college op met deze verlenging van noodopvang voor minimaal een jaar. 

Vindt het college dit democratisch en gerechtvaardigd? Zo ja, waarom? Graag 

een gemotiveerde reactie.  

 

Het gaat om noodopvang voor een relatief korte periode. Het COA kampt nog 

steeds met te weinig opvangplekken in de AZC’s, en is aangewezen op 

noodvoorzieningen.  
 
 

We vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 
 

 

 


